
RADA GMINY
w Daszynie

PROTOKOL NrXIX/2015
z obrad XIX sesji Rady Gminy w Daszynie

odbytych w dniu 29 pazdziernika 2015r.

Adi
Przewodniczacy Rad}' -Marek Chwialkowski otworzyl obrady XDC sesji Rady Gminy w

Daszynie,
PowitaJ. przybytych na obrady sesji: radnych, sottysow, Wqjta -Zbigniewa Wojter^ Skarbnika
Gminy-Danute, Kaczmarek.

Przewodniczapy stwierdzil, ze sesja jest prawomocna do podejmowania uchwal, poniewaz
uczestniczy w niej 14 radnych tj.93% ustawowego skladu Rady. Nieobecna radna f.Cichonska,

Ad. 2
Przewodniczacy przedstawil proponowany porzadek obrad. Poinformowar, ze punkt 10

otrzymuje brzmienie ,3Podj£cie uchwaty w sprawie przyj§cia zmian w statucie Zwiazku Gmin
Regionu Kutnowskiego,,,
Porzadek obrad po zmianach:
1. Otwarcie obrad, st\vierdzenie quorum.
2. Przyje,cie porza_dku obrad.
S.Zapytaniai worne \vnioski.
4. Podj^cie uchwafy w sprawie wyboru ta\vnikow na kadencje, w fatach 2016-2019.
5. Sprawozdanie z dzialalnosci mi§dzysesyjnej Wqjta Gminy Daszyna.
6. Sprawozdanie z dzialalnosci mi?dzyses3gnej komisji statych.
7. Podj^cie uchwaiy w sprawie zasad korzystania z niektorych obiektow i urzadzen

uzytecznosci publicznej, sposobu ustalania opiat za korzystanie z nich oraz powierzenia
Wojto™ Gminy Daszyna uprawnienia do stanowienia o ich wysokosci.

8. Podj^cie uchwaty w sprawie przyj^cia ,.Programu wspdtpracy Gminy Daszyna z
organizacjami pozarza_dowymi i innymi podmiotami >\7inienionymi w art.3 ust.3 usta\vy z
dnia 24 kwetnia 2003 r. o dzialalnosci pozytku publicznego i wolontariacie na rok 2016.

9. Podj^cie uchwaty w sprawie wyrazenia zgody na przedruzenie umowy dzierzav, '̂.
lO.Podj^cie uchwaty w sprawie przyje.cia zmian w statucie Zwiazku Gmin Regionu

Kutnowskiego.
11. Informacja Wqjta Gmin}r i Przewodnicza^cego Rady o oswiadczeniach majatkowych.
1 l.Odpowiedzi na zapytaniai wolne wnioski.
12.Prz>j?cie protokatow z poprzedniej sesji.
13.Sprawy rozne.
14. Zakonczenie obrad.

Ad.3
Glos zabraH:
T.Dymny : Czy Wojt ma plany inwestycyjne zwi.a_zane z modernizacjq. budynkow tzw. ,,koszar" w
Daszynie. Druga sprawa to jak przedstawia si? sprawa odwodnierna posesjl Pani Urszuli
Kiedomagaia w Daszynie. 'Czy Zarzajd Drog Powiatowych \v^'wiazal si^ z tego zobowiazania?
Przewodniczacy Rady: Dyrektor ZDP zobowiazat si^ uregulowanie kwestii posesji Pani
Niedomagaty do koiica roku.
Radnv T. Dymny : Czy Wojt zaproszal przedstawiciela finny od masztow interneto\v}'ch
znajdujacych si? mi^dzy innymi na dachu Urz?du Gminy?
Woit: Przedstawciel tej finny zostanie zaproszony na nast^pn^ sesj?.
Radny J.Kinski: Na terenie gminy odby\va si^ pomiar gruntovv. Czy Urzajd Gminy nadzoruje
pomiary na majatku gminny? Chodzi glownie o pasy drogowe. Firmy pomiarowe lekkq. r^k^
rozdaja_majatek gminny oznaczaja_c granice d^iatek w pasie drog gminnych.
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Jak przyjdzie do wykonywania remontu drog, b§dq. problemy. Wojt powinien dopilnowac, aby
pasy drogowe nie zostaly rozdane.
Wojt: Od dhizszego czasu trwaja_ na terenie gminy Daszyna pomiary geodezyjne gruntow i
budynkow. Gmina uczestniczy w pomiarach dotycz%cych naszych gruntow. To czy dzialania sa_
zgodnie z prawem zalezy od wykonawcy pomiarow i powiatowego wydzialu geodezji.
Sq. fragmenty, ktore odbiegaja^ od rzeczywistosci.. Bywa. tak, ze geodeci przyjmuja_ stan faktyczny.
Pojawify si? sygnaly, ze granice dzialek wchodza^ w pas drogowy lub pas drogowy wchodzi w
dzialki. Pomiary nieruchomosci gminnych 33. pod kontrolq.
Radny J.Kinski: Jezeli firma pomiarowa wia_czy do granic dzialki pas drogowy, a przy pomiarach
nie bejdzie przedstawiciela gminy to zostanie to uznane, ze gmina godzi si$ na taki pomiar. Jezeli
gmina nie zfozy protestow to okaze si§3 ze braknie kilka kilometrow drog gminnych.
Przewodniczacy Rady: Czy droga od Gruau do stacji paliwjest drog^. gminnq.? Czy zajmuja_c pas
drogowy na rozladunek samochodow Gruau pJaci gminie za zaj^cie pasa drogowego?

Ad.4
Przewodnicza_cyRady odczj^l tresc uchwafyNrXlX/83/2015 wsprawie wyborutawnikowna
kadencj? w latach 2016-2019.
Nie zgloszono uwag.
Przewodnicz^cy poddal pod glosowanie uchwal^ XTX783/2015 w sprawie \vyboru tawnikow na
kadencj? w latach 2016-2019.
Wynik glosowania:
Za -14
Przeciw 0
Wstrzj^mujXce 0
Uchwale; przyj^to jednoglosnie.

Ad.5
Wojt przedstawil sprawozdanie z dzialalnosci mi^dzysesyjnej, ktore stanowi zalq.cznik do
protokom.
Radny J.Kinski stwierdzil, ze w tym roku znowu zlecono zwirowanie drog gminnych Panu
Orlowskiemu, chociaz wczesniej byly uwagi, co do jakosci kruszywa i jakosci wykonanego
zwirowania. W tym roku rowniez s^ krytyczne uwagi, co do jakosci wykonanego zwirowania.
Radny zap>rtal o szczegoty umo\vy na zwirowanie: cena zakupionego zwiru oraz ilosc.
Wojt odpowiedzial, ze zakupiono 960 ton za cen§ 35 zl za ton$ . Cena ta obejmuje rowniez
transport zwiru, rozgarni^cie i wyrownanie.
Radny T.P>TTtny stwierdzil, ze observvuje napraw^ drog gminnych gruntowych i material do tego
uzyty jest fatalny. Jest to glina z mulem. Nawieziony material niedlugo zniknie z drog,
"\\'ywieziony na kolach pojazdow.. W zasadzie tego kruszywa juz nie ma na remontowanych
drogach, Lepiej zrobic w danym roku rnnie drog, ale tak aby wytrzymaly chociaz do nastepnego
roku. Nalezy przemyslec jakosc zwirowania.
Radny J.Kinski zgodzil si^ z przedmowca^, ze na tych drogach juz nie ma nawiezionego materialu.
Kwalifikuja^ si? do ponownie nawezienia kruszywa.
Soltys A.Olesinski powiedzial, ze droga od Ogrodzonej do Giogowej byla, jak tarka. Zostala
cienko posypana zwirem i obecnie juz nie z tego nie zostato . Droga wyglqxla tak jak przed
zwirowaniem, a \vysypano okolo 8 przyczep kruszywa.
Radnv H.Dabrowski st\vierdzil, ze przy takich pracach jak rernonty drog gminnych powinni bye
zaangazowani soltysi, ktorzy na bieza^co widza^jaka jest jakosc materialu ile prz^vieziono i jak jest
jakosc naprawy.
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Radny poprosil Wojta, aby omowil szerzej zawarte umowy dotyczape inwestycji wymienione w
sprawozdaniu.
Wojt omowit nast^puj^ce umo\vy: z firing Matex z Lodzi, z Panem Mariuszem Reszka i z PUH
Protart z Lodzi.
Radny J.Kinski kweslionowai za\varcie po raz kolejny umowy z firma_MATEX. Jego zdaniem
firma ta nie wywiazuje si$ nalezycie ze swoich obowiajzkow. Co bylo wielokrotnie przez radnego
zgjaszane na sesjach.
Radny T.Dymay poprosil o udostepnienie przed kazd% sesja_ kopii sprawozdanie z dzialalnosci
miezysesyjnej Wojta.
Radny M.Bawei zapytal czy dokonano juz odbioru ogniw fotowoltaicznych \vytwarzaja_cych
energie?
Wojt odpowiedzial, ze b^dzie dokonany odbioru ogniw. Technicznie juz wszystko zostalo
wykonane. Zostafo jeszcze wpiecie do sieci. Wplanachjest wystajnenie do energetyki ze
zbiorowym \\Tiioskiem wszystkich ogniw . B^dzie to mialo miejsce w styczniu 2016.
JRadny T.Dynmy poruszyl k\\'esti^ przegl^du gxvaranc^'jnego kolektorow slonecznych
dostarczaja_cych ciepl:a_ wod?. Zapytat, co b^dzie w prz}'padku awarii zbiornika. Czy zostanie
uwzgl^dniona reklamacji w sytuacji braku przegl^du w terminie zawartym w regulaminie
g\varancji.
Wojt st\vierdzii ze bardzo istotne jest to, ze zamontowano oryginalne kolektory Vissmana, Niestety
nie rnajuz firmy, ktora montowaia kolektory. W przypadku awarii zglaszane sâ  roszczenia do
ubezpieczj'ciela. Jest to trudna i rozlegia w czasie wspoipraca.
Radn\ T.Dymny zapytat czy b?da_ robione przeglq.dy gwarancyjne kolektorow, glownie chodzi. o
zbiorniki. Konkretnie kiedy to nastqpi?
Wojt odpowiedzia^ ze zostanie to zlecone do wykonania Panu Godlewskiemu.
Wojt przedstawil kwestie z\\iazane z trudna^ wspolpraca z Panem Bobrowskim \vykonawca_
przydomo\vych oczyszczalni, z ktorych kilka wadliwie funkcjonuje.
Soltys A.Olesiriski zapytal o wysokosc doplaty do ogniw fotowoltaicznych wytwarzajajsych
energi^. Mieszkancy maja_ infonnacj^ o wpiatach do 15% tj.ok.6000zl. Potwierdzali to monterzy
\vykonuja^cy instalacje na terenie gminy. Dlaczego w naszej gminie jest kwota powyzej 10.000 zl?
Woft odpo\viedzial, ze w realizowanym przez gmin^ projekcie byla mozliwosc uzyskania
dofinansowam'e 50%., a drugie 50% jest po stronie odbiorcy. Obecnie na rynkujest coraz wieksza
konkurencja i ogniwa z roku na rok taniejq,. W naszym przypadku koszty poniesione przez
mieszkancow powinny si$ zv»Tocic juz po 5 latach.
SoftYS D.Kaczmarek zap)̂ !, cz^^ sprzedaz energti w>1;warzanej przez kolektory be_dzie podlegala
opodatkowaniu?
Wojlodpowedzial, ze w przypadku ogniw rnontowanych na terenie gminy nie b^dzie zysku ze
sprzedazy energii. Ilosc \vyprodukowanej energii be^dzie si^ ro\vnala ilosci zozytej energii.
Nie po\vinno bye zobo\viajzan podatkowych.
Soltys J.Gasiorowicz powiedzial, pracownicy z finny, klora usuwaia u niego awari? kolektora
slonecznego pytali czy byl juz przegla_d i wymiana anody w zbiomiku. Anoda po dwoch latach
tdega utlenieniu, co moze prowadzic do uszkodzenie instalacji.
W gminie Krosniewice \\^a-niana anody znajduja^cej si? w zbiomiku jest \vpisana w projekcie. Jak
wyglajia sytuacja w naszej gminie.
Wojt powiedzial, ze problem tkwi w tjTn, ze nie ma juz Firmy SOLVER, ktora wykonyvvaia te
instalacje.
Radny T.Dymny st\yierdzil, ze jezeli w okresie 5 lat od zamontowania instalacji nastajsi
uszkodzenia z powodu zuzycia anod}% to wymiany zbiornika musi dokonac gmina bo jest
wlascicielem instalacji.
Zakoriczono dyskasj?.
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Ad.6
Komisja Rewizyjna odczytala protokol Nr 13/2015 z dnia 20.08.2015 r. -Kontrola wykorzystanych
srodkow ftnansowych przeznaczonych na remont i przygotowanie obiektow oswiatowych do
nowego roku szkolnego 2015/2016 i protokol nr 5/2015 z dnia 20 lutego 2015 r. - Kontrola
wydatkow na jednostki OSP za 2014 r.
Komisja Socjalno-Bytowa przedstawita protokol nr 9/2015 z dnia 15 maja 2015 r. — Zapoznanie z
baza_ oswiatowa^ na terenie Gminy Daszyna .
Poruszono kwesti? kolektorow slonecznycb na dachu Szkory Podstawowej w Mazewie, ktore
wykonano w 2010 roku, a uruchomiono 2015.

Ad.7
Sekretarz poinformowal, ze zgodnie z wolg. radnych otrzymali kopie reguJaminow hali sportowej \
Mazewie i halt sportowej w Daszynie, ktore zostaly opracowane przez dyrektorow wyzej
wymienionych szkol.
Zgodnie z sugestiami radnych w omawianej uchwale poszerzono paragraf 2 pkt 1 o ppk b)
^innyrn osobom prawnym lub fizycznym".
Radny T.Dvmny zapj'tai czy Wqjt ma juz propozycje stawek za \vynajem hal sporto\vych?
Sekretarz poinformowajL ze jest propozycja, aby bazowac na stawkach \vynajmu hali sportowej w
Topoli Krolewskiej-SOzl za godzin^ . B^dzie to zr6znico^vane dla Daszyny i Mazewa,
Radny T.Dymny zapytal, co po\vinna zrobi<3 grupa mlodziezy chc^c wynaj^c hal^?.
Sekretarz odpowiedzial, ze musi zgtosic si? do dyrektora szkol)'., z ktorym spisze stosowna umo\v§
najmu. B^dzie to mozliwe po ustaleniu przez Wojta stawek ojrfat za \\ynajem hal.
Radny RDabrowski st\vierdzil, ze podejmuj^c uchwai? w przedsta\vionej wersji Rad pozbawia si^
kontroli nad tym, co dzieje si? na hali i za ile jest wynajmowana. Cen? wynajmu b?dzie
jednoosobowo ustalat Wqjt Rada powinna mice mozliwosc kontroli nad wynajmem hali i
wysokosci^ustalanych cen,
Radny T.PNaTmy byl zadnia, ze Wojt powinien przedsta\vic propozycje stawek za wynajem hal
spo:rto\vych na terenie gminy. Nalezy to wszystko dobrze przemyslec. Przedstawiona przez
Sekretarza k\vota 80 zl za godzin? jest dose wysoka. Hale sportowe powinny sluzj'c mieszkancom,
a szczegolnie mlodziezy. Radny zaproponowai stawk? 40 zl za godzin?. Zapytal co z pakietami
prom.o cyj nymi.
Sekretarz powiedzial, ze jest proposycja, aby przy \\ykupieniu miesi^cznego karneta stosowad
znizki cenowe. Na przyklad w Topoli Krolewskie jest to o 20 zl taniej. Jezeli grupa b^dzie Hczyla
10 mieszkancow wowczas b?dzie bonifikata 25%.
Radny H.Dabrowski slyszal, ze t\voTzy si? druzyn}^ mlodzikow pilki noznej, ktora ma trenovvac na
hali w Daszynie . Czy hala b?dzie udost?pniona odplatnie, czy za darmo?
Radna M.Grabowski poinfonnowala, ze jest to organizo^vane przez Klub Sportowy w Kutnie, w
iniieniu ktdrego w Pasz^'nie b?dzie dzialal Pan Slawomir Banasiak-nauczyciel \vychowania
fizycznego z Zespolu Szkol w Daszynie. Prawdo podobnie opiata miesi?czna ma wynosic 50 zl. W
takiej sytuacji umow? na w>fnajem podpisze KJub Pilkarski z Kutna.
Radny T.Dymny zaproponowat, abj' gmina zarrudnila na l/2 etatu trenera.
Radna LZavvadzka porusz^'ia kwestie oplat dla grupy organizuj^cej silowni?.
Sekretarz z\\T6cil. uwag? na fakt, ze ta uchwala nie dotyczy t)rlko vv^Tiajmu hal sportowych, ale
ro^oiiez Avynajmu innych pomieszczen typu : sala komputerowa, sala w budynku po GOK-u lub
sala w UG.
Zakonczono dyskusj?.
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Przewodniczacy odczytal uchwal? Nr XIX/84/2015 w sprawie zasad korzystania z niektorycb
obiektow i urza^dzen uzytecznosci publicznej, sposobu ustalania oplat za korzystanie z nich oraz
powierzenia Wojtovvi Gminy Daszyna uprawnienia do stanovvienia o ich wysokosci i poddal pod
glosowauie.
Wynik glosowania:
Za 13 gJosow
Przeciw 0 glosow
Wstrzyrnuja_ce 1 glos
Uchwal? przyjeto wie.kszosciq. gfosow.

Ad,8
Sekretarz poinformowal, ze z ustawy o dzialalnosci pozytku publicznego i ̂ 'olonlariacie \vynika
obomazek corocznego przyj^cia programu -\vsp6ipracy z organizacjami. Obecme w raraach takiej
wspolpracy odbywa si? dystrybucja zy\\oiosci dla najubozszych na terenie gminy Daszyna.
Nie zgloszono p^n.
Prze wodni czacy odczi'tal uchwai? Nr XDC/85/20I5 r. w sprawie pizyj^cia ^Programu wspolpracy
Gminy Daszyna z organizacjami pozarzajiowymi i innymi podmiotami \vymienionyrai w art.3 ust.3
usta^-y z dnia 24 kwietnia 2003 r. o dziatalnosci pozytku publicznego i wolontariacie na rok 2016 i
poddal pod glosowanie.
WjTTik glosowania:
Za 14
Przeciw 0
Wstrzymuja^ce 0
Uchwal? przyj^to jednoglosnie.

Ad.9
Sekretarz poinfonnowal, ze uchwala Nr XIX/86/2015 w sprawie przediuzenia umowy dzierza\vy
dotyczy stawow znajduj\cych si$ w parku w Daszynie. Jest koio w^dkarskie., ktore dzierzawi sta\vy
juz od dluzszego czasu. Cztonko\vie koia dbaja^ o stawy, zarybiaja_ .
Dotychczasowa oplata wynosila 142 kg pszenicj' rocznie..
Radny J.Kinski zap}1al czy sa^to stawy zabytkowe skoro znajduja_ si? na terenie zabytkowego parku

Sekretarz odpowiedzial:, ze w ewidencji gruntow cz?sc parku jest oznaczona jako las.
Zakonczono dyskusje.
Przewodniczap}^ odczytat uchwal? Nr XIX/86/2016 w spra\vie przedluzenia umo\vy dzierza\vy i
poddal pod glosowanie.
W3Tiik glosowania:
Za 34
Przeciw 0
Wstrzymujace 0
Uchwale_ przyj^to jednoglosnie.

Ad.10
Przewodniczacy Rady odczytal pismo Zwiazku Gmin Regionu Kutnowskiego w spra\vie podj^cia
uchwali' przyjmujacej zmiany w statucie zxwazku. Zmiana wynika z rezygnacji z czlonkostwa w
Z^viazku Grainy Grabow.
Radni dyskutowali na temat korzysci dla gminy z przynaleznosci ZGRK.
Radni doszli do wnioski, ze w okresie od 2007 roku nie zauvvazyli za^dnych \vymiernych kosci
wynikajacych z tego czlonkostwa. Zastana\viano si? nad zlozeniem rezrygnacji.
Wojt zaproponowal, aby wstrz3rmac si? z podj?ciem decyzji o w^'Stapieniu ze Zwiazku.
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Ustalono, ze na jedna z najblizszych sesji b^dzie zaproszony przedstawiciel ZGRK.
Zakonczono dyskusje..
Przewodniczacy odczytal uchwai? Nr XfX/87/2015 w sprawie przyj^cia zmian w statucie Zwiajzku
Gmin Regionu Kutnowskiego i poddal pod giosovvanie.
W gtosowaniu uczesmiczyio 14 radnych przy ustawowym 15-to osobowym skladzie Rady Gminy.
Wynik glosowania:
Za 14
Przeciw 0
Wstrzymuja^ce 0
Uchwale przyjeto jednoglosnie.

Ad.ll
Przewodniczacv odczytal informacje w sprawie zlozonych oswiadczen majatkowych przez radnych
za2014rok.
Sekretarz odczytal informacj? Wqjta Gminy o zlozonych oswiadczeniach majatkowych za 2014
rok.
OdczytaJ ro\vniez pismo Wojewody todzkiego i Naczelnika Urz^du Skarbowego w Kutnie na
temat ziozonych oswiadczen majajtkowych za 2014 rok.

Ad. n
Wqjt udzieltt odpo\viedzi napytania zgloszone wpunkcie 3:

II Jezeli chodzi o lokale mieszkalne znajdujajce si$ w budynku (koszary) w Dasz3'nie, to s .̂ sygnaty,
ze ich stan jest zly. S^ to lokale socjalne. Jest mozliwosc procedowania o srodki ze^vn^trzne na
remont tego typu lokali. Z wiasnych srodkow gminy nie stac na remont.
Dyskuto^vano na temat zakresu modernizacji tych budynkow, w tym podiq.czenia ciepla.
Radny T.Dymny stwierdzit, ze gtowny problem to brak izolacji poziomej wtych budynkach. Sciany
sa_ za\vilgocone po safit. Wczesniej gmina zrobila odprowadzenie wody gruntowej, ale zrobiono to
zle. Nie ma rynien i woda z dachu leci pod fundament. Wykonanie ocieplenia budynkow bez
odwodnienia i zapewnienia ogrzewania spowoduje, ze lokale mieszkalne jeszcze bardzie si?
zagrzybia^.
Sekretarz odpowiedziar., ze wykonane bylo odwodnienie gruntowe, aby nie zami^kary fundamenty.
Zrobiono to we \vlasciwy sposob. Jednak usytuowanie terenu jest takie, ze nadal jest problem z
wilgocia_.
2/ W sprawie drogi kolo Gruau nie bylo zgloszen od innych uzytkownikow o utrudnieniach w
ruchu, Ponadto negocjacje z przedsta\vicielami Gruau sa_ dose trudne.

Ad.13
Przyjeto protokoty z obrad nastepujacych sesji :Nr XV/2015, Nr XVI720153 Nr XVII/2015 i
XVTII/2015.

Ad.14
Radna M.Grabowska zapytala czy zatrudniono juz pracownika do kotlowni w Korytach .
Mieszkancy zglaszaja^problemy z zapowietrzeniem grzejnikow.
Radna zapytala cz>' wspolnota w Korytach otrzyma faktur? za miniony sezon grzewczy.
Sekretarz odpowiedzial, ze pracownik do kotlowni w Korytach be,dzie przyj^ty od listopada 2015 r.
Sprawa odpowietrzania grzejnikow w mieszkaniach Wspolnoty nie nalezy do kompetencji grniny,
Jezeli chodzi o faktur$ to b^dzie wystawiona.
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Radna LZawadzka zgfosi-ia problemy z instalacja_ elektryczna^ na klatce schodowej w jednym z
blokow w Daszynie. Po wkrecem'u zarowki od razu si? przepala.
Soltys W.Kordos zgfosii do wyci?cia krzaki rosna^ce przy drodze na odcinku Ga_siorow-Mazew
Kolonia.
Radny M.Szymanski zglostf do wyci?cia krzaki w £,ubnie
Woit odpowiedzial, ze sa_ to krzaki przy drogach po\viatowych. Wycinka nalezy do ZDP w

Radny M.Szymanski przypomniat o zarwanym przepuscie pod droga koto Pana Sikorskiego
W Lubnie.
Przewodniczacy zapewnil, ze na najblizsza sesje wystosuje zaproszenie do Dyrektora ZDP w
L^czycy .
Radny T-PymnA' zapytal jak przedstawia si? sprawa renowacji ciekow wodnych.
Woit odpo^viedziat ze gmina otrzjonala z Wojewodzkiego Funduszu Gospodarki Wodnej 200.000
zl. Dokmnentacja zostafa wykonana. Fundusz posiadane srodki podzielil na wszystkich
beneficjentow dlatego jest to tak niata k\vota. Gmina wnioskowata o kwot? 600.000 zi Gmina
Bedzie aplikowac o srodki zewn?trzne na renowacje zabytkow. Jak otrzyma dofinansowanie to
wowczas b?dzie mozna pola^czyc te srodki razem .
Radny T-D^irray zapj-tal jak przedsta\\da si? sprawa zagospodarowania palacu w Daszynie?
Woit odpowiedziat ze vv srodku dworek jest juz przygotowany. Pozostaje k\vestia potozenia kostki
\vokol, budynku.. Brak kostki powoduje, ze nosi si? pod butami piasek, ktory powoduje niszczeni
dre^vnianej podiogi. Nie dokonczonajestjeszcze sprawa podia_czenia energii, Niestety wspofpracaz
zakiadem energerycznym jest dhiga i bardzo rrudna.
Wojt przedstawil Radzie pismo z Gminy £,?czyca w sprawie przystankow dla autobusu szkolnego
na terenie gminy Daszyna. Rada ustosunkowala si? negaty\vnie.
Sottvs J.Gasiorowicz poruszyl spraw? drogi Zieleniew-Opiesin, oznakowanie rowu w Zagrobkach i
tablicy informacyjnej dla soitysa.
Softys D.Kaczmarek poruszyt lavestie podziaru Gminy Daszyna na obwody. Po zrnianach Sofectwo
Nowa Zelazna musi jezdzic gtosowac do Mazewa. Od wielu lat bylo przypisane do Daszyny. Kto
\\padi na taki szalony pomysl, aby przeniesc do Mazewa. Mieszkaficy, zwtaszcza starsi lub
nieposiadajacy samochodu nie s .̂ w stanie tak daleko jechac na gtosowanie. Kolejna sprawa to brak
oswietlenia przed lokalem wyborczy wMazevWe.
Sekretarz \vyjasnil procedury z\viazane ze zmiana granic obwodo^' glosowania,

Ad. 15
W zwia_zku z wyczerpaniem porza_dku obrad Przewodnicza_cy zamknal XIX sesje Rady Gminy w
Daszynie.

Protokoiowata :
D. Kazm ierczak
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